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2 Cor. 4: 16-18   “De aceea, noi nu cădem de oboseală. Ci, chiar dacă omul nostru de afară trece, 
 totuşi omul nostru din lăuntru se înoieşte zi de zi. Căci întristările noastre uşoare de o clipă lucreză pentru 

noi tot mai mult o greutate veşnică de slavă. Pentru că noi nu ne uităm la lucrurile care se văd; 
căci lucrurile care se văd sânt trecătoare, pe când cele care nu se văd, sânt veşnice.” 

 

Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 Acolo sânt oameni care stau aici în seara aceasta care au fost în scaune cu rotile înainte cu o seară sau două. Ei sânt sus, 
umblând în jur acum. Aceea depinde la ce priviţi voi. Dacă voi priviţi la neputinţa voastră, voi niciodată nu veţi merge mai departe. 
Dar dacă voi vă uitaţi la promisiunea lui Dumnezeu, voi aţi obţinut (voi aveţi) un drept la fiecare binecuvântatre răscumpărată pe care 
Dumnezeu a promis-o în Cuvântul Său, este a voastră. Corect. Creştinul întotdeauna priveşte (la) spre lucrurile nevăzute. Fiecare 
binecuvântare răscumpărată a lui Dumnezeu este nevăzută. Aici este întreaga armură a Creştinului: dragostea, bucuria, credinţa, 
îndelunga-răbdare, bunătatea, smerenia, blândeţea, răbdarea. Ele sânt toate forţe nevăzute care lucrează în inima credinciosului 
(Galateni 5: 22). Amin. Aceea este corect. Noi privim la lucruri pe care noi nu le vedem. Dacă noi sântem copii lui Abraham, atunci 
noi nu umblăm prin vedere; noi umblăm prin credinţă. Pentru că Abraham a umblat prin credinţă şi a numit (a chemat) acele lucruri 
care nu erau ca şi cum ele erau, pentru că Dumnezeu a spus aşa. (Romani 4: 16-22). 
VORBESTE  CATRE  STÂNCĂ -- LAKEPORT.CA  SATURDAY_  60-0723 Par.  E-20 
 

 Acum, singurul fel în care tu vei obţine ceva de la Dumnezeu, este prin credinţă. Înţelegeţi toţi lucrul acesta? Şi noi ca şi 
Creştini, noi nu privim la ceea ce vedem; noi privim la ceea ce credem (1 Cor. 5: 7). Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun? Noi o credem 
mai înainte chiar de a fi o dovadă naturală (palpabilă). 
CREDINŢA FĂRĂ FAPTE ESTE MOARTĂ --  CLEVELAND.OH  TUESDAY_  50-0822 Par.  E-24 
 

 Când o dată un om prinde viziunea invizibilului Dumnezeu, şi ştie că El este întotdeauna prezent (Mat. 28: 20), acolo este 
ceva care stabilizează gândirea acelui om; îi stabilizează acţiunile lui, şi în timp de necazuri şi dezastru, aceea îl face pe el să privească 
în sus şi deasupra lucrurilor care se întâmplă în jurul lui, pentru că el priveşte la Nevăzut, (făgăduit - dat) prin promisiune. 
PRIVIND LA NEVAZUT --  JEFF.IN  FRIDAY_  58-1003 Par.  E-18 
 

 Acum, astăzi, doar imaginaţi-vă că Prezenţa Lui este aici astăzi. Domnul Isus este într-o altă lume, sau într-o altă 
dimensiune, chiar aici astăzi, în forma de Duh. Duhul Său se îmbină cu duhul nostru. Ochii noştri nu Îl pot vedea, pentru că ei sânt 
încă fireşti (fizici), doar dacă ceva s-ar întâmpla ca noi să vedem o viziune. Dar El este aici doar atât de vizibil, doar atât de real cum 
El a fost în ziua când a vorbit cu Maria la mormânt, sau când El l-a întâlnit pe Cleopa pe drumul către Emaus (Luca 24: 13-35). 
Prezenţa Lui este aici. El poate fi simţit cu aceea, cu acea încărcătură interioară care este în interiorul trupului omenesc, care se 
numeşte naşterea din nou (noua naştere). Sufletul a fost magnetizat către El. 
 Şi câteodată, când voi vă lăsaţi (mintea) gândul vostru să fie concentrat la El, crezând în El, după ceva timp, o realitate, tu 
poţi simţi ceva atingând (mişcându-se ca un curent) peste fiinţa voaastră. Aceea este dovada învierii Lui. Nu este “eu sper aşa”. Nu 
este “eu presupun aşa”. Dar pentru fiecare persoană care este născută din nou, este “Eu ştiu aşa”. Este… Tu o şti. Este chiar acolo. Şi 
când tu devii în contact cu El…  Eu am văzut sfinţi spunând, “Oh, tu poţi… Prezenţa Domnului este lângă (foarte aproape de tine)” 
 Voi spuneţi, “De ce, acolo este ceva…” De ce, cu siguranţă. El este chiar acolo, chiar sus… El a înviat din morţi, şi El stă 
chiar lângă tine. 
RASCUMPARATORUL MEU TRAIAESTE -- JEFF.IN  V-26 N-15  SUNDAY_  55-0410S Par.   47 
 

 Acum, cum Abraham, nu numai că a văzut Nevăzutul… Şi motivul că el a crezut aceea, a fost că Dumnezeu a zis-o. Şi dacă 
noi fiind morţi în Christos, noi sântem sămânţa lui Abraham (Gen. 3: 29), şi dacă Duhul care a fost în Christos locuieşte în noi, va 
face acelaş lucru. El va lua fiecare promisiune Divină a lui Dumnezeu care este în Biblie şi o cheamă la timpul prezent, şi se odihneşte 
însuşi deasupra acolo. 
PRIVIND LA NEVAZUT  --  JEFF.IN  FRIDAY_  58-1003 Par.  E-18 
 

 Lucrul nevăzut este cel care este real şi care durează. Aceste lucruri (vizibile) sânt temporare şi sânt trecătoare (pieritoare). Şi 
totuşi noi ne punem aşa de multă grijă şi ne preocupăm atât de mult de lucrurile naturale, şi atât de puţin de lucrurile spirituale. 
PRIVIND LA NEVAZUT  --  LA.CA  FRIDAY_  59-0410 Par.  E-17 
 

 Micuţa femeie, ea era o Grecoaică, şi o Sirofeniciană (Matei 15: 21-28). Şi ea a auzit de renumele lui Isus. Acum, cum vine 
credinţa? Prin auzire, auzirea Cuvântului. Ea a auzit de El. Şi voi ştiţi, ea ar fi putut să aibe multe lucruri care să o stânjenească, prin 
aceea că ea era o Grecoaică. Credinţa vine prin auzire (Romani 10-17). Noi ştim aceasta. Şi ea avea o grămadă de lucruri care să o 
stânjenească. Dar credinţa găseşte o sursă despre care nimeni nu ştie nimic. Credinţa găseşte această sursă pe care nimeni nu poate să 
o explice. Este ceva ce tu şti. Alţii nu pot să o vadă, doar credinţa o vede. Credinţa vede aceea, unde ochiul natural nu vede aceea. Dar 
ochiul interior vede acel lucru (Efes.1: 15-18). 
PERSEVERENTA  --  PHOENIX.AZ  SUNDAY_  63-0113E Par.  E-42 
 

 Pentru că, vedeţi voi, credinţa vede (priveşte) ceea ce Dumnezeu vrea să fie făcut. Oh, eu cred că aceasta merge înăuntru. 
Credinţa nu priveşte la timpul prezent. Credinţa nu vede aceasta aici. Credinţa priveşte să vadă ceea ce Dumnezeu doreşte, şi lucrările 
conform cu aceasta. Aceea este ceea ce face credinţa. Ea vede ceea ce Dumnezeu doreşte, şi ceea ce Dumnezeu vrea să fie făcut, şi 
credinţa operează prin aceasta. 
 Credinţa este o viziune cu bătaie lungă. Ea nu-şi îngustează vederea. Ea priveşte la ţintă. Amin. Oricine este un bun trăgător 
(la ţintă) ştie aceea, că ea este de rază lungă; este un telescop; este un binoclu prin care tu nu priveşti în jur aici; tu nu foloseşti 
binoclul ca să te uiţi cât este ceasul (ce timp este). Vedeţi? Tu nu îl foloseşti la aceasta, ci tu foloseşti binoclul ca să priveşti departe, şi 
credinţa face aceasta. Credinţa ridică Binoclul lui Dumnezeu, amândoi (ochii), amândouă părţile, Noul şi Vechiul Testament, şi vede 
fiecare promisiune pe care El a făcut-o, şi credinţa o vede afară dincolo. Şi credinţa alege aceea, indiferent de ceea ce spune timpul 
prezent aici. 



 El priveşte la sfârşit. El nu lasă privirea lui jos să privească în partea aceasta, el priveşte dincolo. El păstrează centrarea pe 
Cuvânt. Aceasta este ceea ce face credinţa. Aceea este credinţa care este într-un om, care face acele lucruri.  
 Credinţa vede ceea ce Dumnezeu vede (priveşte), iar raţionamentul şi simţurile văd ceea ce lumea vrea ca voi să vedeţi. 
Observaţi, raţionamentul. “De ce, este doar un simţământ omenesc; este numai gândirea care este aceasta. Ei bine, nu este aceasta 
doar tot aşa de bună”. Aceea este doar exact când tu foloseşti acele simţuri care este contrar cu Cuvântul, atunci aceea este ce lumea 
vrea ca tu să vezi. Dar credinţa nu priveşte la aceea; credinţa priveşte la ce a spus Dumnezeu. 
DE CE TE PLANGI. VORBESTE  --  JEFF.IN  V-2 N-26  SUNDAY_  63-0714M Par.  31-2 
 

 Noi aflăm de multe ori că oamenii se sprijină (sânt influenţaţi) de simptomele lor, (chiar) dacă ei s-au rugat pentru aceea. 
Credinţa nu vede acel lucru. Credinţa vede ceea ce Dumnezeu vede. Credinţa nu vede nici un simptom, de loc. Credinţa refuză să 
vadă simptoamele. Voi spuneţi, “Ei bine, Frate Branham, dacă ele sânt acolo, nu ar trebui să spunem noi că ele sânt acolo?”  “Nu. 
Nu, domnule”. 
 Voi spuneţi, “El este Domnul care….” mărturiseşti, ”El este Marele Preot al mărturiei noastre”, Evrei 3, şi oricare dintre voi 
fraţilor ştiţi că “mărturie” sau “declaraţie” acolo, este acelaş cuvânt. Deci, El este Marele Preot al mărturiei noastre (Evrei 3: 1-2). El 
nu poate să facă nimic până când noi nu mărturisim că El a făcut-o (Evrei 4: 14-16). 
REZULTATELE .DECIZIEI  -- CHICAGO.IL  SATURDAY_  55-1008 Par.  E-25 
 

 Dacă tu eşti un Creştin şi tu spui, “A vedea este a crede”. Tu nu poţi fi un Creştin dacă tu crezi aceea. “Pentru că credinţa este 
substanţa pentru lucrurile nădăjduite, dovada lucrurilor care nu se văd” (Evrei 11: 1-2). Tu nu poţi fi un Creştin dacă tu trebuie să vezi 
lucrul acela. Întreaga armură a lui Dumnezeu este supranaturală. Dragostea, bucuria, pacea, credinţa, îndelunga răbdare, bunătatea, 
smerenia, blândeţea, şi Duhul Sfânt, sânt toate nevăzute. Şi Creştinul nu priveşte la ceea ce vede cu ochii lui; el priveşte la ceea ce el 
vede cu credinţa lui. Şi credinţa poate fi bazată doar pe un singur lucru. Şi acela este Cuvântul. Amin.  
PRIVESTE  --  PHOENIX.AZ  SUNDAY_  63-0428 Par.  E-46 
 

 Dar depinde la ce priveşti tu. Ce vezi tu când tu priveşti? Amintiţi-vă, voi puteţi să-L vedeţi doar (numai) pe El aşa cum 
priviţi la El prin Cuvânt. 
PRIVESTE LA ISUS  --  JEFF.IN  V-2 N-17  SUNDAY_  63-1229E Par.  27-5 
 

 Deci, vedeţi voi, voi trebuie să priviţi la promisiunea lui Dumnezeu. Nu contează ce se întâmplă, priveşte la promisiunea lui 
Dumnezeu, nu cum te simţi tu, ci ceea ce Dumnezeu a spus. Acum, aceea este credinţa lui Abraham. 
LEGAMANTUL LUI DUMNEZEU CU ABRAHAM  -- CHARLOTTE.NC  SATURDAY_  56-0428 Par.  E-27 
 

 Sămânţa lui Abraham, nu priveşte deloc la lucrurile naturale; ei privesc la ceea ce a spus Dumnezeu (Gal. 3: 7-9). Aceea este 
promisiunea. Ce era dacă Abraham s-ar fi uitat la natural, la femeia de o sută de ani, nouăzeci era ea, şi el era de o sută, şi el a trăit cu 
ea de când a fost o fetiţă şi el un băiat, şi nici o sămânţă? El nu a privit la aceste lucruri. El a spus că a socotit aceste lucruri ca şi cum 
nu erau, pentru că el a privit la ceea ce Dumnezeu a spus. “Eu te voi binecuvânta Abraham, şi îţi voi da o sămânţa prin Sarah” (Gen. 
17: 15-22). Şi el a crezut. Voi nu privit la opoziţie; noi privim la ceea ce Dumnezeu a zis. Dumnezeu a spus-o, aceea o stabileşte. 
POSEDAND PORTILE DUSMANULUI  --  JEFF.IN  V-11 N-6  SUNDAY_  59-1108 Par.  42 
 

 Creştinul priveşte la ceea ce el nu vede natural. Acum, priviţi. Aceea este singura cale prin care tu poţi fi un Creştin. Tu 
trebuie să-L crezi pe Dumnezeu, pe care tu nu poţi să Îl vezi (Ioan 4: 24; Evr. 11: 6). Dar lucrurile care sânt nevăzute sânt de fapt cele 
care sânt reale (realitatea); lucrurile nevăzute.  
DOMNULE, NOI AM VREA SĂ-L VEDEM PE ISUS -- PORT.ALBERNI.BC  TUESDAY_  62-0724 Par.  E-45 
 

 Depinde la ce priveşti tu, Biblia. Creştinul, priveşte la nevăzut, nu la ceea ce tu vezi aici, ci la ceea ce Dumnezeu a zis. Este o 
promisiune. Nu-mi pasă ce spune ştiinţa sau altceva, este ceea ce Dumnezeu a spus. 
 Ştiţi voi, oamenii vorbesc despre simptome. Eu cred că Iona a avut cel mai rău caz de simptome ce eu am cunoscut vreodată 
(Iona 2: 1-8). Amintiţi-vă, el era în burta unei balene. Dar ştiţi voi ce a zis profetul? El a refuzat să vadă burta balenei. El a zis, “Ele 
sânt lucruri mincinoase. Eu nu voi privi la ele” El a zis, “Dar eu încă o dată voi privi spre templul Tău cel sfânt”. Pentru că la dedicare 
templului, Solomon s-a rugat, un om, un om pământesc care o dată mai târziu va aluneca. Când el a dedicat templul lui Dumnezeu, el 
s-a rugat, el a zis, “Doamne, dacă poporul Tău va fi în necaz pe undeva şi va privi spre acel locaş sfânt şi se va ruga, atunci ascultă-l 
din ceruri” (1Regi 9: 1-3; 8: 28-30, 35-36). El a avut atât de multă încredere în rugăciunea lui Solomon, un om printr-un templu 
pământesc. 
UNUL MAI MARE CA SOLOMON ESTE AICI -- BLOOMINGTON.IL  WEDNESDAY_  61-0412 Par.   E-73 
 

 Şi pe malul Iordanului, când Dumnezeu a venit jos în formă de Lumină, sau de porumbel, nimeni nu L-a văzut, doar Ioan. 
Toţi acei oameni stând în jur nu L-au văzut. Nimeni în afară de Ioan. El era singurul care Îl căuta, deci Dumnezeu I-a spus lui că el Îl 
va vedea (Ioan 1: 29-34; Mat 3: 13-17).  Tu vezi doar ceea ce cauţi. Dacă tu vii aicea în seara aceasta, căutând pe Christos, tu Îl vei 
vedea. Dacă tu vii să critici, tu vei avea o mulţime ce să critici. Depinde de ceea ce tu cauţi. 
ISUS.CHRISTOS ACELAS  --  HOT.SPRINGS.AR  V-20 N-9  THURSDAY_  63-0627 Par.  80 
 

 Nu este El minunat? Acum, gândiţi-vă, noi vrem aceea; totul este predat. “Eu nu mai am gândirea mea personală. Eu nu voi 
mai gândi în felul cum obişnuiam să gândesc, Doamne. Eu doar voi gândi în felul cum Tu gândeşti. Şi Tu ai promis că voi fi vindecat 
(Isaia 53: 4-5) Eu gândesc aceea. Eu îmi predau gândirea mea. Eu nu mai vreau nici un gând despre boala mea. Eu nu mă voi mai 
gândi despre boala ce am avut-o. Eu nu mă voi mai gândi la nimic decât la ceea ce Tu ai spus.” 
 Acum, chiar drept afară în faţa ta stă o persoană doar ca şi tcum erai tu cu câteva minute mai înainte; tu ai fost bolnav jos 
acolo, dar acolo stă o persoană bine (sănătoasă) chiar acolo. Isus Christos cheamă acea persoană bine chiar dincolo. Acum tu doar prin 
credinţă, aşa cum îţi închizi ochii, păşeşte chiar drept în acel trup sănătos, apoi doar păşeşte şi umblă în continuare, doar mergi mai 
departe. 
DU-TE TREZESTE-L PE ISUS --  SHREVEPORT.LA  V-17 N-9  SATURDAY_  63-1130E Par.  274 
 

Vedeţi voi, este credinţa voastră; nu este simţământul vostru. Nu este niciodată chiar dacă este aşa; sau dacă mâna mea nu 
este dreaptă… Aceea nu are nimic de a face cu aceea. Este credinţa mea care face aceea. Chiar drept înaintea noastră noi vedem 
imaginea a unei persoane vindecate perfect prin credinţă. Şi atunci noi mergem pas cu pas până când tu doar păşeşti drept în acea 
persoană, şi doar umbli drept cu aceea. Acolo sânteţi voi. Aceea este ceea ce face aceea. Credinţa voastră, nu simţămintele (emoţiile) 
voastre; credinţa voaastră face aceea. Doar mulţumiri şi laude lui Dumnezeu. 
CE SA FAC CU ISUS --  JEFF.IN  V-6 N-6  SUNDAY_  63-1124M Par.  34 
 


